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RESUM SESSIÓ CONSELL 
DE BARRI DE LES ROQUETES 

 
 
Data:  14.11.2016 
Lloc:    Local Associació de Veïns (Cantera, 59)   
Hora:  19:00 hores  
 
MESA: 

Presideix sra. Àngels Rabadà, consellera de barri i Presidenta del Consell; sra. 

Janet Sanz, regidora del districte, sra. Carolina Recio,   consellera de govern del 

districte de Nou Barris; sr. Juan Carlos Jiménez, Vice President del consell de Barri 

de les Roquetes; Sr. Manuel Cubero, conseller de districte. 

 

CONSELLERS/ES PRESENTS:  Sr. Quim Sangrà, conseller ERC; Sr. Juan del Olmo, 

conseller de Ciutadans; Sr. Francisco García, conseller PPC; Sr. Adrià Ventura, conseller 

de CiU 

 

ENTITATS ASSISTENTS: 

Associació Veïns de Les Roquetes. 

Plataforma d’Entitats de les Roquetes. 

Xarxa d’intercanvis de Coneixements. 

Associació Comerciants 

 

 

 

ASSISTENTS: 

Aproximadament 40 persones. També es present el sr. Antonio Cabrera; tècnic de la 

Direcció de Serveis a les Persones i Territori. 

 
 
Ordre del dia 
 

 
1. Presentació Espai Familiar El Torrent. 
2. Pla de Desenvolupament Econòmic de Proximitat.     
3. Implantació Projecte Radars a Roquetes. 
4. Diversos (mobilitat, pla de barris, obres i manteniment). 
5. Precs i preguntes 
 
 
 
 



    
 

 
Desenvolupament de la sessió 
 

1. Mesures del Pla d’Actuació Municipal i Pla d’Actuació de D. 
 
La directora de l’Espai familiar El Torrent fa la presentació del nou servei, 
que te com a objectiu l’acompanyament de les famílies en la criança. Hi 
hauran 3 grups estables amb un màxim de 10 famílies per grup, dos dies 
a la setmana amb una franja horària de 2:30 hores. La inscripció es 
realitzarà per ordre d’arribada.  

 
 
2. Pla de Desenvolupament Econòmic de Proximitat. 

 
El conseller Sr. Manuel Cubero fa una explicació del Pla de 
Desenvolupament econòmic de Proximitat del Districte de Nou Barris, i 
emplaça als assistents a fer aportacions respecte del mateix.  
A grans trets  el Pla te com objectiu incentivar i crear activitat econòmica 
a partir del comerç i l’empreneduria. D’altra banda pretén que Bcn Activa 
apropi els seus serveis al districte i per tant crear nous punts de 
Dispositius de treball als barris. Un a de les línies a potenciar es 
l’ocupació directa a través del Plans d’Ocupació. Durant aquest any  
s’han contractat 600 PO amb un cost de 3M€. 

 
 

3. Implantació Projecte Radars a Roquetes. 
 
Aquest projecte esta orientat al sector de gent gran per a la prevenció 
del aïllament de les persones que hi viuen soles. Estarà liderat per 
Serveis Socials i les accions es vehicularan a partir d’una plataforma de 
seguiment telefònic i de voluntaris de la Creu Roja i sobre tot estarà  
recolzat en la xarxa comunitària. 

 
 

4. Diversos: mobilitat, pla de barris. 
 
S’està ultimant el desplegament de la xarxa ortogonal de Bus, quan hi 
hagin propostes concretes es plantejaran a les entitats, cap barri 
quedarà descobert, ens el contrari es reforçaran les línies. 
 
El Pla de Barris es una intervenció integral, començarà la previsió  cap el 
3r trimestre del 2017, amb un procés de detecció de necessitats establint 
prioritats amb la participació de les entitats. 

 
 
 
 
 



    
 

5. Temes veïnals:  
 
 Seguir incidint en la millora de les actituds cíviques 
 Implantació del model de policia de barri. 

 PERI: Àrea de  nova centralitat PAU I 
 Que  el 81, que juntament amb les línies 82 i 83 passin a TMB, qui 

decideix les tarifes?. 

 Els temes de manteniment s’està fent un seguiment des de la 
comissió d’urbanisme de l’AVV conjuntament amb el districte. 

  
 
Respostes Consellera: 
 

 L’operador comercial Mercadona compleix amb els requisits establerts pel 
PECAB per a superfícies comercials de fins 2.500m2.  

 S’està treballant amb ATM per millorar el servei de l’empresa Sagalès, no 
es pot rescatar el servei per part de l’Ajuntament, TMB el el gestor però 
la política de mobilitat la fa l’ajuntament. 

 El tema tarifari es decideix a ATM, participada en 50% generalitat, 25% 
AM i 25 % Ajuntament de BCN. 

 En temes de civisme el resultat de la feina feta durant l’estiu ha tigut un 
bon resultat i es preveu que millori en un llarg plaç 

 
 

 
 
Tancament de la sessió 
La reunió s’aixeca a les 22:00 hores. 
 


